
Mondelinge vragen aan het college inzake het CAI-dossier in de raad van 9 maart 
2015

Op 12 januari 2015 stelde de fractie NAP onderstaande schriftelijke vragen aan 
het college. De 30 dagen – termijn is inmiddels met drie weken overschreden. 
Daarom stellen wij de vragen nu mondeling. 

De gemeente Albrandswaard heeft in 2011 het CAI netwerk verkocht aan CIF 
Holding BV met de toezegging aan alle inwoners dat iedereen gratis aangesloten 
zou worden op het nieuwe glasvezelnetwerk en dat er meerdere aanbieders op 
het glasvezelnetwerk toegelaten zouden worden.
De NAP heeft hierover de volgende vragen;

1. In de raadsinformatiebrief met kenmerk 110158 d.d. 18-11-2014 wordt 
melding gemaakt van een mogelijke eigen bijdrage van de bewoners van 
het buitengebied van Albrandswaard voor de aansluiting op het 
glasvezelnetwerk. 
a. Wanneer heeft het college meer duidelijkheid over de mogelijke eigen 

bijdrage voor de aansluiting?
b. Wat gaat het college doen als blijkt dat de bewoners van het 

buitengebied inderdaad pas aangesloten kunnen worden op het 
glasvezelnetwerk na betaling van een eigen bijdrage? Dit in het licht 
van de beloftes van het college dat iedereen ‘kostenloos’ aangesloten 
wordt op het glasvezelnetwerk?

2. In de raadsinformatiebrief met kenmerk 110158 d.d. 18-11-2014 wordt 
melding gemaakt van toelating van andere providers op het 
glasvezelnetwerk.
a. Op dit moment is er sprake van een  monopoliepositie van Caiway op 

het glasvezelnetwerk voor particuliere aansluitingen. Waarom wordt er 
door het college niet sterker op aangedrongen dat CIF Holding BV zich 
houdt aan artikel 8.4.1 uit de koopovereenkomst CAI Albrandswaard?

b. Er zijn substantiële juridische  kosten gemaakt om de 
verkoopovereenkomst CAI Albrandswaard op te stellen. Waarom is de 
toelating van andere aanbieders niet beter contractueel vastgelegd?


